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Abstract (en)

It comprises a suction chamber (18) open at the bottom, containing rotating brushes (23 and (24). The chamber (18) is suspended from a vehicle
(75) rolling on rails (76) by means of a pantographic system (50). An external brush (31), articulated onto the chamber, cleans in places to which
access is difficult. The cleaning is carried out by successive parallel passes. Possible application to cleaning railway and underground railway tracks.
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Abstract (fr)

Il comprend un caisson d'aspiration (18) ouvert vers le bas, contenant des brosses (23) et (24) rotatives. Le caisson (18) dépend d'un véhicule (75)
roulant sur des rails (76) par un systéme a pantographe (50). Une brosse externe (31), articulée au caisson, effectue le nettoyage dans les endroits
difficiles d'accés. Le nettoyage s'effectue par passes paralléles successives. Application possible au nettoiement des voies de métropolitain et de

chemin de fer.
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